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PROCES VERBAL
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incheiat azi 16.o1.2o18-cu prilejul gedinlei ordinare a consiliului Local al

comunei Cov5sing

La lucr6rile gedingei participi toli cei 11 consilieri locali din tn funcaie.
Mai participE ta lucririle gedinlei d-l primar one! Marius-silviu, d-l consilier

juridic Drggoiu bvidiu, d-l inspectoi Singeorgean Lucian gi 1 cetitean al

Lomunei-d-l Farcag Mitru-Cov6sin3 nr.518'
Se constatS cE gedinla este statutarS'
Se soliciti propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedintS'
D-l Chig Coprneliu il propune pe a-t Balta*Mihai-Petru. Se supune la vot

proprn"r"" fa"Lte gi cu iO voturi pentru d-l B_alta Mihai-Petru este ales in
irnigia de pregedinte de gedinti t;gedinlele.consiliutui Local pe lunile ianuarie,
februarie gi mirtie Zgtarliind adoptat5 Hot5r6rea nr.AlL6-O1.2O18.

O-l prlgedinte de gedinji prezinti ordinea de zi conform Dispozitiei
nr.7 I L2.O1.2O18.

5" suprne la vot ordinea de zi, care se aprobi cu 11 voturi pentru, fiind
adoptat6 hot5rSrea nr-2116.01.2018, astfel :

l.Alegerea pregedintelui de gedinti.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea conlinutului procesutui verbal al gedinlei anterioare din data de

27.L2.20L7.
4.proiect de hotSrare privind organizarea relelei gcolare pentru anul gcolar

201g-2O19 pe raza comunei Cov5sinj, JudeSul Arad-Iniliator-Primar-Marius-
Silviu One!.
S.proiect de hot5r6re privind stabilirea impozitelor gi taxelor locale aferente
a n ului 2O 18-Inifiator-Primar-Marius-Silvi u Onet'
6.proiect ae not'ii6re privind diminuarea suprafelei terenului inscris in CF

3oo162 covising 
"u 

ni.top.4s2g-4528tLt2tlt212l2l Al,.lL'rnitiator-Primar-
Marius-Silviu Onet.
T,Diverse.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de ziz" Aprobarea conlinutului procesului

verbal al gedinlei anterioare din data de 27.12.2017". D-na secretar supune spre

aprobare proiesul verbal al gedinlei- anterioare din data de 27.L2'2O!7,
intreb6nd dacd exist6 probleme-cu piivi.e la conlinutul acestuia sau se solicita
menlionarea exactfi a opiniilor exprimate in-gedinta anterioar6'

D-l Stoica arati cd ta punctul ordinii de zi a proiectului cu- galul metan d6nsul
a intrebat cum votim un studiu de fezabilitate inairtte de ce initiem un proiect.

Se supune la vot procesul verbal al gedingei di-n data de.27-12.2017, care se

aprob6 cu 11 voturi pentru, fiind adopiati hot6r6rea qf.3/16'01.2018- privind

aprobarea conlinutuiui procesului vetbal al gedinlei anterioare din data de

2).lZ.ZOLl, cu completarea solicitati de d-l Stoica.
Se trece la 

- punctul nr.4 al ordinii de zii" Proiect de hotir6re privind

organizarea r"g"t.i gcolare pentru anul gcolar 2018'-2019 pe raza comurlei
Covisin!, Judetul Arad".-L piezintdproiectul de hotir6re. Se arati cE s-a primit adresa
nr364TlLglLS:Lz.zot7 a Inspectoratului $_colar JudeSean Arad prin care s-a

emis avizul conform pentru unitSlile de invSSim6nt care vor functiona in anul

,



gcotar 2018-2019 pe raza comunei Covisint, respectiv $coala GimnazialS
Cornetiu Miclogi Covising 9i Gr6dinita cu Program Norma! Covisint, aceasti
hotir6re privind organizarea retelei gcolare pentru anul gcolar 2Ol8-2O19 pe
raza comunei Cov6sint, Judetul Arad, fiind necesari gi stand la baza
fundamentirii planului de gcolarizare pentru anul gcolar 2018-2019.

Se supune !a vot proiectul de hotirAre, care se aprobi cu 11 voturi pentru,
fiind adoptatd Hotdr6rea nr.4 I 15.O1.2018.

Se trece Ia punctul nr.5 al ordinii de ziz" Proiect de hot6r6re privind stabilirea
impozitelor gi taxelor locale aferente anului 2018".

Se prezinti proiectu! de hotir6re. D-l inspector Singeorgean arati cE
propunerile pe anul 2018 pentru stabilirea impozitelor gi taxelor locale fali de
naul 2O17 au inftuenli ca modificare a legislagiei in domeniu, in ceea ce ne
privegte s-a propus modificarea doar a taxei de paz5 de la 4O lei la 70 lei av6d in
vedere c5 pentru cete 88O gospodirii care la avem s-au incasat in anul 2OA7 in
jur de 34O milioane lei, iar cheltuielile efectuate cu plata salariilor paznicilor a
fost in jur de 8OO milioane lei, diferenta a fost finantati de la noi, aceasta
intdmplfindu-se datoriti faptului ci nu totate gospoddriile au pl6tit taxa de pazi
gi in trimestrul IV s-au mSrit salariile.

D-l Iovici arat5 ci sunt cheltuieli mari 9i ei nu fac nimic, dorm acas5, cine
ptitegte ci s-au spart gi s-a furat din cele 2 case; arati cE d6nsul nu este de
accord cu aceasti majorare, cE nu fac nimic Ai nu merit5.

D-l lovici mai ridicS problema taxei de 6 lei pentru salubritate.
D-l primar arat5 ci in aprilie c6nd va intra masterplanul, noi vom incasa

aceastd taxi de la cei care vor refuza si incheie contractul cu firma de
salubritate.

D-l Iovici soliciti sE se g5seasc5 o alti variantS. .

D-na Jiva propune ca taxa de pazd si fie de 6o lei/an.
D-l Chig propune si acceptim taxa respectivi de 5O sau 70 lei, iar d-l primar

si caute o altd varianti cu camere de supraveghere.
D-l consilier juridic Drigoiu aratd ci ne-am interesat pentru o alti form6 de

pazd gi pentru I singur agent cea mai mici ofert5 a fost de 48 milioane lei/lun5
gi trebuie cel pulin 3 , in ceea ce privegte camerele de luat vederi pentru un
sistem de 12 camere de tuat vederi-valoarea este in jur de 35 mii euro gi din
picate nu avem finanlare, in timp un asemenea sistem poate fi rentabil, dar noi
trebuie si avem asigurati paza conform Legii nr.333, iar daci nu o asigurim se
aplci amendS gi m5surile de intrare in legalitate respective asigurarea
existenlei acestui serviciu gi functionarea lui.

D-l Iovici intreabd totugi cine plStegte pagubele celor 2 gospoddrii unde
s-a furat gi precizeazd din nou ci nu este de accord cu mirirea taxei de pazi, pe
care de altfel nici nu o mai plitegte deoarece i s-a furat gi ca atare considerd ci
nu este asiguratd paza.

Se supune la vot propunerea modificirii taxei de paz5 Ia 6O lei/luni.
Rezultatut votului este urmdtoru!: 7 voturi pentru(Ardelean, Popan, Lungu, Jiva,
Chig, Gagpar gi Lazir), I vot impotrivi(Iovici) gi 3 abtineri(Stoica, Balta gi
SimErtean.

Se supune la vot proiectut de hotdr6re.Rezultatul votului este urm5torul: 7
voturi pentru(Ardelean, Popan, Lungu, Jiva, Chig, Gagpar 9i Lazir), 1 vot
impotriv6(Iovici) gi 3 abtineri(Stoica, Balta gi Sdm6rtean), fiind adoptatd
Hot516rea nr.5/ 16.O 1.20 18.

Se trece ta punctul nr.5 al ordinii de zit" Proiect de hot5r6re privind
diminuarea suprafelei terenului inscris in CF 300162 Cov5sint cu nr.top.4523'
4s2eILI2I!I21212I Al tI L".

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l primar aratd cE a reluat proiectul de
hot5r6re pentru cE este vorba de cet5lenii comunei gi trebuie sE incercim sE-I
ajutim.

D-t lovici aratd ci aceste probleme s-au mai discutat.
D-l consitier juridic DrSgoiu arati cE a luat la dinsul citatia gi actiunea



d-nei Iacob Aurelia la nr.11O7 din Ciocula prin care a deschis proces de
uzucapiune cu solicitarea stabilirii de superficie, pentru care va pregSli ql
proiect de hotirire pentru gedinla urmdtoa,rg a Consiliului Loca!; arati ci
ietilenii incearci s-gi rezolve situalia juridic5 a terenurilor gi noi ar trebui si-i
ajutim.

D-l Iovici arati ci in Ciocuti este o att5 situalie, acolo oamenii au cump6rat
aceste case, pe c6nd aici jos nu gi arat6 ci igi menline p6rerea nu este de acord
cu acest proiect.

Se supune la vot proiectul de hot6rire. Rezultatul votului este urmitorul: 7
voturi pentru(ArdeleanrPopanrLungurJiva, Gagpar, Chig 9i Lazdr) 9i 4..
abgineii(Iovici, Stoica, bafa Ei Samartean); ca atare proiectul de hot6r6re este
rejpins iu 4 voturi, av6nd in vedere prevederile art.45 alin.3 din Legea
nritslzool-Legea administraliei puUlice locale-republicatS, pentru hotiririle
privind- patrimoniul fiind necesir votul a 213 din numirul total al consilierilor
iocati in funclie, fiind adoptati Hot[r6rea nr.6/16.01.2018.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi=" Diverse"'
Se prezinti cererea nr.1O85IO8.L2.2OL7 a $colii Gimnaziale "Corneliu

Miclogi; Covfsin!, prin care solicit6 pentru bugetul anului 2018 alocarea unor
sume pentru efectuarea unor lucriri.

O-t Stoica arati cE lucr6rile menlionate sunt necesare pentru copiii care
invali la gcoal$, dar ar fi bine sE se gi poati realiza, in sensul ci toate aceste
lucriri cost5.

D-l inspector Singeorgean arat6 cE s-au solicitat sumele necesare pentru
realizarea unor lucr5ri la gcoalS, in func[ie de banii care-i vom avea alocati vom
putea realiza din aceste lucriri.

D-l Stoica arati ci poate ar fi bine ficut un proiect de GAL eventual pentru
a susline financiar din aceste lucriri.

D-l primar arati ci am depus un proiect pe GAL gi pentru moment nu se
poate.'- S" dd cuvintul d-lui Farcag Mitru-cetdgean al comunei, prezent la lucririle
gedintei.- 

O-l Farcag d6 citire din diclionarul timbii romane a explicatiei cita-tulu-i :" a
face potiticd"i"a lua parte in mod activ la discutarea 9i rezolvarea treburilor
statului,, gi pornind de Ia aceasti explicaliei arati cE la gedinta Consiliului Local

din noiemniie a intrebat ce acliuni igi porpune Consiliul Local pentru luna.

decembrie, deci s-a discutat gi nu s-a ficut nimic, copiii hilEluiesc pe strizi,
ciminul este inchis.

D-l Farcag aA .r.mple de aclivitili ce pot fi organizate in luna ianuarie in
data de 15 a fost Ziua Culturii Najionate, in 18 ianuarie-Ziua I.Slavici, in 3O

ianuarie -Tiua LL.Caragiale, aratS ci se pot organiza activititi culturale
deosebite, de exemplu ln 24 ianuarie este zi liber6 la bugetari'

Tot d-l Farcagintreabi unde sunt sculpturile realizate de d-l Nichita, care
erau expuse Ia un moment dat in aceasti sal5 arit6nd cE d-l Nichita a fEcut
lucruri frumoase gi ar vrea si le promovSm.

D-l primar aratd ci exponaiele executate de d-l Nichita au fost expuse la
Muzeul de la Ciminul Cultural.

D-l Farcag mai arati ci a f5cut poze cu ocazia diferitelor activit6ti le-a
aritat d-lui prlot Murgu 9i d-tui primar, revine cu propunerea de a se organiza
diferite activitSli, care pot fi ficute, fir6 a fi nevoie de cheltuieli.-----O-l i"r"uJ"ni"ii."ta 

"a 
ptoprn" si se faci 9i at noi ii nedeie.

D-l primar aratfi cE avem de Rusatii c6nd e hramul bisericii, festivalul IT
Floarea.

D-l inspector Singeorgean di citire integrali a Raportului Curlii de Conturi
ca urmare a controlului efectuat in anul 2017.

D-l Stoica intreabi daci s-au luat mSsuri'cu privire la terenul carea fost
betonat Ia $teulan.

r



D-l viceprimar Popan arati cii au fost pregitite avertizdri scrise pentru P
cetSleni gi c'a urmare a hotir6rii Consiliului Local adoptate 9i vor fi distribuite cu
sprijinul d-lor consilieri.

D-l stoica arati c5 dansul nu este platit pentru a9a ceva.
D-l viceprimar arat6 ci vor participa d-nii consilieri care doresc.
D-l Sdmirtean amintegte gi de cele 1O becuri care ard 9i au fost brangate la

iluminatul public daci s-au luat misuri.
D-l viceprimar Popan arati ci s-au luat m5suri 9i s-au debrangat.
D-l Sfimfirtean aratd cd intr-o searfi a verificat Si iaresi ard.
D-l Iovici arati cE i s-a spus de citre persona care a executat lucrarea ci s-

au debrangat.
D-l S6;Srtean arati ci daci s-a debrangat de ce ard in continuare.
D-l primar arati ci gi-au gisit o alti variantS, dar au fost debrangate de la

iluminatul public.
D-l Stoica arat5 ci a intrat in leg6tur5 cu un domn de la Orange pentru a se

monta o anten6 in comuni pentru a avea semnal mai bun, arati ci va tine
legdtura cu persoana respettive pentru a rezolva problema 9i spune ci nu crede
ci este cineva imPotriv5.

D-l Iovici arati ci gi d6nsul s-a interesat gi persoana cu care a discutat i-a
dat sugestia si foloseasci amplificatoare de semnal.

O-t'stoica intreabi daci d-t primar ar putea si incheie un contract cu firma
Orange in condiliite in care s-ar rezolva gi reglementa discutia cu reprezentantii
Orange.

D-l consilier juridic arat6 cE atunci cind a fost incheiat contractul cu firma
Vodafone a fost varianta cea mai avantajoasi de contract pe care am primit-o 9i
contractul este incheiat pe 2 ani de zile.

D-l Stoica aratfi ci pioblema cu antenna il intereseazi pe d6nsul, vor avea
nevoie de un teren, undeva pe deal trebuie si amplaseze antena, ei vin cu
echipamentul , eventaual vor mai avea nevoie de o sursi de current 9i spune cd

terenul o si-t puni la dispozitie d6nsul.
D-l primar arati cE ceide la OfCf "au montat o anten5 la Cuvin, eventual.

putem s5-I contactdm gi noi.
D-l Stoica mai intreabi de situatia de la Centrul de tineret.
D-l primar arati cE a discutat personal cu d-l Pagcaliu, sd vini cu toate

documentele dar nu a mai venit.
D-l Stoica arati ci oricum nu are Hot6r6rea Consiliului Local, cu ce sE vind.
D-t primar aratd cE daci nu vine atunci ii vom face somatie si elibereze

spatiul respectiv.
Fiind epuizate Punctele ordinii gedinta.

PRE9EDINTE DE $ED BETA&
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